



HealthyHome Refund Policy

We offer a 100% money back guarantee on our products, which have been clinically researched to provide exceptional benefits. We are highly confident in the quality of our products and therefore guarantee a full refund of your initial order within 30 days of purchase, should you be dissatisfied with any product. To initiate the return process, kindly reach out to our customer support team at support@healthyhome.com. Please note that the refund will exclude any shipping or sales tools fees, and will also incur a \$3 restocking fee. Members are required to return all unused products and empty bottles to qualify for a refund, and are responsible for their own shipping costs.

In Addition, we also offer a money back guarantee for unopened and undamaged products from your last two orders, with at least six months remaining before their expiration date. Please note that discontinued products are not eligible for a refund or exchange. Please note that a 15% restocking and processing fee will be charged on any product returned that is not from an initial order.



退款政策

1

尊敬的客户，我们对我们的产品质量有极高的信心，并提供全额退款的承诺。所有产品都经过了严格的临床研究，证实能够提供卓越的效果。如果您在购买后30天内对任何产品感到不满，我们承诺将全额退还您首次订单的款项。如需申请退款，请您通过 support@healthyhome.com 与我们的客户服务团队取得联系。需要您理解，退款金额将扣除任何运费、销售工具费用，以及3美元的重新入库费。同时，为了申请退款，您需要退回所有未使用的产品和空瓶，并自行承担运费。

此外，我们也为您提供了退款保障，针对您近两次订单中未开封且未损坏的产品，只要它们的有效期内还剩至少六个月。但请注意，已经停产的产品将无法申请退款或替换。并且，对于非首次订单返回的产品，我们会收取15%的重新入库和处理费。感谢您的理解与配合